
 

Izvod iz zapisnika sa 5. sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići održanog 09.05.2024. godine u 17.30 sati 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s  4. sjednice Vijeća roditelja, 
2. Informiranje o radu Vijeća učenika u tekućoj školskoj godini, 
3. Izvješće o sudjelovanju učenika Oš Draganići na natjecanjima i smotrama u tekućoj školskoj 

godini 
4. Prijedlog za organizaciju svečane dodjele priznanja zaslužnim učenicima i mentorima na kraju 

školske godine, 
5. Izvješće o humanitarnoj akciji realiziranoj 27.4.2024.g.,  
6. Planiranje ekološke akcije,  
7. Dovršetak analize roditeljske ankete o cjelodnevnoj nastavi, 
8. Dovršetak skice dopisa Vijeća roditelja o provedbi cjelodnevne nastave, 
9. Rasprava o odazivu i uspjehu tribina organiziranih za roditelje, 
10. Razno 

 
Sjednica je započela s radom u 17,30 sati. 

Na sjednici je bilo prisutno 8 od 10 predstavnika Vijeća roditelja uz ravnateljicu Maricu Jurčić. 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Ad 1) Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 2)  Ravnateljica je u kratkim točkama iznijela kako sjednicu Vijeća vodi pedagoginja te da traje jedan 

školski sat gdje predstavnici imaju priliku istaknuti probleme s kojima se susreću. Također postoji „sandučić 

povjerenja“ koji je postavljen još od 2004. godine no pomalo gubi na značaju stoga su roditelji zamolili 

ravnateljicu da podsjeti razrednike da potaknu učenike da koriste navedeni sandučić. 

 

Ad 3) Ravnateljica je izvijestila o sudjelovanju učenika na natjecanjima i smotrama u tekućoj školskoj godini. 

Istaknuto je da nema velikog interesa za općeobrazovne predmete što je porazno stoga se raspravljalo o 

idejama i načinima kako motivirati djecu, ali i učitelje za dodatni angažman. Članovi vijeća predložili su 

ideju o organizaciji kvizova i debata unutar prostora škole s određenim zanimljivim temama. Smatra se da 

je potrebno spremnije ući u novu školsku godinu sa razrađenijim planovima o dodatnoj i dopunskoj nastavi 

i izvannastavnim aktivnostima.  

Ad4) Iako postoji organizirana dodjela nagrada učenicima u hodniku škole, predsjednica je iznijela prijedlog 

o organizaciji svečane dodjele priznanja učenicima za uspjeh i uzorno ponašanje uz prisustvo Vijeća 

učitelja, Vijeća roditelja pa i općinske načelnice. Cilj bi bio istaknuti pojedine učenike za uzorno ponašanje 

bez obzira na opći uspjeh, učenike koji nisu imali izostanke na nastavi i sl. Ravnateljica se složila s 

navedenim i obećala raspraviti s Vijećem učitelja. 

Ad 5) Predsjednica je izvijestila o humanitarnoj akciji koja se organizirala 27.04.2024.godine. Prikupila se 

hrana, higijenske potrepštine, školski pribor, odjeća, posteljina čime su opskrbilo 10 obitelji, odnosno više 

od 20 djece. Akciji su se odazvali Dukat, Vindija koji su donirali mlijeko i mliječne proizvode i Žitoproizvod 

koji je donirao 20kg brašna, a od lokalnih tvrtki odazvale su se Ljekarne Derjanović s donacijom higijenskih 



uložaka te Auto Horvat s uplatom od 200 e za školski pribor. Akciji se pridružila i učenička zadruga te Kino 

Edison koji je donirao 20 ulaznica koje su podijeljene obiteljima s 4 i više djece.  Reakcije obitelji su bile 

odlične stoga je Vijeće odlučilo organizirati još humanitarnih akcija, ovaj put s uključivanjem djece kako 

bismo im podigli svijest o važnosti pomaganja u društvu.  

Ad 6) Ekološka akcija odgađa se za jesen zbog nedostatka vremena za organizaciju. 

Ad 7) Ravnateljica je dovršila prezentaciju ankete o cjelodnevnoj nastavi koja se provela među roditeljima. 

Od postavljenih pitanja koja nisu analizirana bilo je istaknuto da 60% djece dodatno nakon dolaska iz škole 

provede 2 i više sati za ponavljanje lekcija. Ukupnu duljinu boravka kao i cjelokupni program roditelji su 

ocijenili s prosjekom ocjene 2,8 što roditelji smatraju lošom ocjenom te da je odaziv roditelja na navedenu 

anketu također nezadovoljavajući. 

Ad 8) Vijeće roditelja raspravljalo je o određenim problemskim točkama koje bi se istaknule u dopisu prema 

Ministarstvu a vezano za provedbu cjelodnevne nastave.  Bez obzira na navedenu planiranu  posjetu 

članova Fokus grupe, Vijeće će navedeni dopis poslati nadležnoj ustanovi gdje će istaknuti sve probleme s 

kojima su se roditelji i učenici susretali i i dalje se susreću u provedbi cjelodnevne nastave. 

Ad 9) Odaziv na tribine organizirane za roditelje je i dalje slab stoga je dogovoreno je da će ipak biti 

potrebno službeno pozvati roditelje na ciljane edukacije. Bile su održane tri tribine, a odaziv je varirao 

ovisno o temi. Predavanje na temu ovisnosti bilo je dobro posjećeno iako je samo predavanje prema 

mišljenju vijeća roditelja više prilagođeno djeci nego roditeljima. Ravnateljica je navela da je u planu iduće 

školske godine pozvati nove predavače koji će obuhvatiti učitelje, roditelje i učenike. 

Ad 10) Pod točkom razno raspravljalo se o cijenama izleta, predlagalo se da upiti za prijevoz škola uputi na 

više adresa kako bi se možda dobila jeftinija ponuda te da se roditeljima obavezno specificira što sve ulazi 

u konačnu cijenu izleta. Sljedeća tema bila je pojava glista i ušiju među djecom, kontaktiran je Zavod za 

javno zdravstvo te se postupa prema uputama.  

Vijeće roditelja tražilo je  izvješće o financijskim ulaganjima u školu nakon ulaska u projekt cjelodnevne 

nastave. Do sada škola nije dobila ništa od opreme zbog provedbe javne nabave, uskoro bi trebali početi 

radovi postavljanja roleta, krečenja i uređenja vanjskog igrališta. Za dvije godine obećan je dovršetak 

radova na rekonstrukciji školske dvorane, dogradnja 2 učionice i pripadajućih sanitarnih prostora, sredstva 

za tu investiciju bit će dobivena povrh sredstava koje je škola dobila ulaskom u cjelodnevnu nastavu. 

Sastanak je završio u 20.15 h. 

 

 


